

卫理公会以萨迦守望者 08-14/05/2025
五月第二个星期的祷告事项

1. 世界

- 【a】 求主赐和平与理解的心，推动美中双方在关税战谈判中寻求共识。
<https://rb.gy/b6y0uf>
- 【b】 求主使孟加拉女性的尊严与社会角色被看重，藉法律改革保障其应有权益。
<https://rb.gy/utdbol>

2. 国家

- 【a】 求主赐政府智慧应对关税冲击，保守企业和百姓经济稳妥。
<https://shorturl.at/Da0b4>
- 【b】 为拿丁斯里林芻失踪案祷告，求主赐警方智慧，尽早破案。
<https://shorturl.at/neD1u>

3. 教会

- 【a】 为在职牧者祷告：忠心牧养群羊，教导真理，服事中从神得安慰与更新。
- 【b】 为教会祷告：常存合一的心，彼此宽容，真诚相待。

4. 家庭/个人

- 【a】 为家庭关系和谐祷告：在每个破碎与疏离的关系中，赐下医治与安慰。
- 【b】 祷告家中成员常敬畏神，以圣经原则相待，活出智慧的生命。

The Methodist Issachar Watcher 08-14/05/2025

Prayer items 2nd week of May

1. World

- 【a】** May God grant peace and understanding, and guide the US and China to reach consensus in tariff negotiations.

<https://rb.gy/j022nb>

- 【b】** May the dignity and role of women in Bangladesh be valued, and their rights protected through legal reform.

<https://shorturl.at/Acaxx>

2. Nation

- 【a】** May God grant the government wisdom to face tariff impacts and preserve economic stability.

<https://shorturl.at/ILkiM>

- 【b】** Pray for Datin Pamela Ling Yueh's case: May God grant the police wisdom to resolve it swiftly and justly.

<https://shorturl.at/NYW2I>

3. Church

- 【a】** Pray for pastors: May they faithfully shepherd their congregations, teach the truth, and be comforted and renewed by God in their ministry.

- 【b】** Pray for the congregation: May they be united in heart, extend mutual forgiveness, and relate to one another with sincerity.

4. Family/Personal

- 【a】** Pray for harmony in family relationships: May God grant healing and comfort in every broken and distant relationship.

- 【b】** Pray that family members fear God, follow biblical principles, and live wisely.

Pengawal Isakhar Methodist 08-14/05/2025

Doa minggu kedua Mei

1. Dunia

- 【a】** Doa agar Tuhan memberikan keamanan dan pemahaman, mendorong AS dan China mencari konsensus dalam rundingan tarif.
<https://rb.gy/zilpqj>
- 【b】** Doa agar martabat dan peranan wanita di Bangladesh dihargai, dan hak mereka dilindungi melalui pembaharuan undang-undang.
<https://shorturl.at/Acaxx>

2. Negara

- 【a】** Doa agar Tuhan memberikan kebijaksanaan kepada kerajaan untuk menghadapi kesan tarif dan mengekalkan kestabilan ekonomi.
<https://shorturl.at/GYk8X>
- 【b】** Doa untuk kes kehilangan Datin Pamela Ling Yueh, agar Tuhan memberikan kebijaksanaan kepada polis untuk menyelesaikan kes ini dengan segera dan adil.
<https://rb.gy/zdss0r>

3. Gereja

- 【a】** Doa agar para pendeta setia menggembalakan jemaah, mengajar kebenaran, dan menerima penghiburan serta pembaharuan dalam pelayanan mereka.
- 【b】** Doa untuk jemaah agar mereka sentiasa bersatu hati, saling mengampuni, dan melayani satu sama lain dengan tulus.

4. Keluarga/Peribadi

- 【a】** Doa untuk keharmonian hubungan keluarga agar diberikan penyembuhan dan penghiburan dalam setiap hubungan yang renggang dan semakin menjauh.
- 【b】** Doa agar ahli keluarga menghormati Tuhan, mengikuti prinsip Alkitab, dan hidup dengan kebijaksanaan.